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Svar på interpellation (2009:16) från Abdo Goriya (s) om Relationsvåldscentrum (RVC) 

 

Abdo Goriya (s) ställer följande frågor till mig: 

1. Hur ser du på RVC:s framtid? 

2. Är du beredd att tillskjuta pengar från Stockholms stad för att säkerställa att RVC får 

finnas kvar? 

 

Som svar vill jag anföra följande: 

 

Relationsvåldscentrum (RVC) är ett treårigt projekt som nu närmar sig ett slut. Projektet har 

nyligen utvärderats och har varit mycket uppskattat av de nio parter som ingår i samarbetet.  

Vi ser hur samarbetet mellan socialtjänsten och viktiga samarbetspartners så som polisen blir 

bättre på flera områden. Det är mycket glädjande och RVC har haft en roll i den utvecklingen. 

 

Länsstyrelsen, Solna stad, Sundbybergs stad, Ekerö kommun och stadsdelsnämnderna 

Bromma, Hässelby-Vällingby, Rinkeby-Kista och Spånga-Tensta är finansiärer av RVC. Det 

är också dessa parter som ansvarar för en eventuell fortsättning av Relationsvåldscentrum. Det 

finns, som jag har förstått det, en önskan hos de berörda samarbetsparterna om en fortsatt 

verksamhet . En ansökan om medel till ett implementeringsår har lämnats in hos 

Länsstyrelsen. Om den ansökan inte beviljas finns ett antal möjligheter för de fyra 

stadsdelsnämnderna att ta ställning till och just nu befinner de sig i en process för att besluta 

huruvida RVC är rätt verksamhet för dem att satsa vidare på. I och med att alla berörda parter 

verkar säga sig vara positiva till projektet borde det finnas goda möjligheter för dem att 

tillsammans komma fram till en lösning för en fortsatt bra verksamhet även efter projekttidens 

slut. 
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